9/14/2025 报告事項

- 1. 青少年家长会议 今日 上午 11:30 B 教室。
- 2. 辛辛那提青少年退修会 10 月 17 日至 19 日 日 报名时间:9月1日-9月21日(早鸟优惠),9月22日-10月5日(晚报名)对象:7-12年级学生如果您想参加,请在9月21日前告知 Kirt 牧师,以便安排交通。
- 3.9 月開始,成人主日學開設一門新課,主題: 從聖經中淺談家庭關係,時間:每個主日早 上11:30-12:00,講員:Betty 師母,歐陽姊 妹,佳薈姊妹 地點:舊堂迎賓室
- 4. 尋找兒童主日學老師,如果您願意帶領兒童 敬拜,教導學齡前兒童與幼齡班 (Kindergarten)請與吳嫻姊妹或是 Nancy 姊 妹聯繫

9/14/2025

感恩和代禱

- 1. 为教会的合一祷告
- 2. 为教会新朋友的跟进祷告。
- 3. 为教会的牧师、长老、执事同工祷告。求 主赐给他们智慧、力量和服侍的心,牧养 和治理莱城教会。
- 4. 为周三祷告会祷告。求主将祷告的负担赐予更多的肢体,让我们认识到祷告是我们教会、家庭和个人复兴的基础。"神阿,我们称谢你,我们称谢你,因为你的名相近,人都述说你奇妙的作为。"诗 75: 1。
- 5. 为教会各个小组祷告。求主加添每个小组 长信心和力量,也将火热爱主的心放在每 一位肢体的生命中。
- 6. 为年长者和身旁有需要的肢体祷告。

9/14/2025 Announcement

- 1. Youth Parent Meeting Today– 11:30am Classroom B.
- 2. Cincinnati Youth Retreat October 17–19. Registration will be open 9/1–9/21 (early bird) and 9/22–10/5 (late registration). Grades 7-12. If you would like to go, please let P Kirt know by 9/21 so he can arrange rides.
- 3. Starting in September, Adult Sunday School will offer a new class: "A Biblical Perspective on Family Relationships." Time: Every Sunday, 11:30 AM – 12:00 PM

Speakers: Pastor's Wife Betty, Sister Ouyang, Sister Jiahui

Location: Old Sanctuary Welcome Room

4. Looking for Children's Sunday School Teachers

If you are willing to lead children's worship and teach preschool or kindergarten classes, please contact Sister Wu Xian or Sister Nancy.

9/14/2025

Praise and Prayer

- 1. Pray for the unity of the church
- 2. Pray for the follow-up of new friends in the church.
- 3. Pray for LCCC pastors, Elders, deacons, coworkers. May God give them wisdom, power, and willing heart to lead and teach LCCC congregation.
- 4. Pray for prayer meeting every Wednesdays. May the Lord grant more members the burden of prayer, helping us recognize that prayer is the foundation for the revival of our church, families, and individuals. 'We give thanks to you, O God; we give thanks, for your name is near. We recount your wondrous deeds.' Psalm 75:1.
- 5. Pray for LCCC small group leaders. May the Lord increase the faith and strength of each group leader and may the fervent love for the Lord be placed in the life of every member.
- 6. Pray for elderly and bodies in need.